



## Protokoll – styremøte 01/2018

Tangen, 26. Februar 2018, kl. 18:00 – 20:15

**Til stede:** Irene H Bakke (IHB), Knut Notland (KN), Per Arne Haugedal (PAH), Robert Hansen (RH) og Sally E. Hoff (SEH)

**Forfall:** Claire Jepsen (CJ), Anne Marie Schumann (AMS) og Lasse Eidskrem (LE)

**Referent:** Sally E. Hoff

Sak	Kort beskrivelse og action	Ansvarlig	Frist
01/2018	<p>Styrets møteplan 1.halvår – 2018. Onsdag kl 18 – 20 passer best for de tilstedeværende. Møtene holdes på Tangen inntil klubbhuset åpner på Bjaavann. Møteplanen publiseres på hjemmesiden og legges inn i kalenderen slik den har vært tidligere.</p> <p><b>14.03</b> <b>18.04</b> <b>09.05</b> <b>13.06</b></p>	SEH	14.03
02/2018	Føringer fra årsmøtet: Føringene for styrets arbeid ligger i <b>Masterplan + Virksomhetsplan</b> . Alle setter seg grundig inn i disse til neste møte	Alle	14.03
03/2018	<p><b>Ansvars og oppfølgingsområder i styret</b>, oppdateres på hjemmesiden vår. Drivingrange: PAH Turneringsutvalget: LE Proshop: SEH Politiattester: SEH Klubbhus/kafe: CJ Dameutvalget og samarbeid KGK: AMS Støtteordninger: RH Hullfadderordning: IHB Miljøutvalget: SEH, IHB</p>	SEH	14.03
04/2018	<p><b>Protjenester</b> Kontrakten med Gordon er signert. Vi må prøve å markedsføre pro-tjenestene bedre</p>	Alle	løpende
05/2018	<p><b>Fellesdugnad</b> Den store vårdugnaden må planlegges. Tidspunkt vil være avhengig av når vi planlegger å åpne.</p>	TN	14.03

06/2018	<b>Forsikringer</b> Daglig leder RH jobber med å innhente pristilbud fra forskjellige selskaper. Har fått fra Trygg og If så langt. Tar også kontakt med Gjensidige før vi konkluderer.	RH	14.03
07/2018	<b>Rangeballer</b> Vi har ikke klart å få noen sponsor til nye rangeballer og nå er det for sent for å bestille baller med logo. 5.000 rangeballer bestilles, men vi bruker de gamle ballene til vi har vann i maskinen.	RH	14.03
08/2018	<b>Sesongåpning</b> Vurderes igjen på neste styremøte	Alle	14.03
09/2018	<b>Medlemsmøte</b> 26 april eller 3 mai? SEH sjekker med SR-bank	SEH	14.03
10/2018	<b>Økonomi</b> Styret har ingen «økonomi ekspert» så vi vil invitere leder av økonomiutvalget til hvert styremøte for å holde styret orientert/oppdatert.	SEH	07.03
11/2018	<b>Sommerfest</b> 15 juni (MU?) Hva skjer med miljøutvalget nå som Irene og Sally blir opptatt med styrearbeid?	SEH	14.03
12/2018	Leder av <b>huskomite</b> må på plass	KN	14.03
13/2018	<b>Familedag</b> må gjeninnføres	IHB/RH	
14/2018	Oppdater <b>organisasjonskartet</b> med navn og send til styremedlemmene.	SEH	14.03
15/2018	Finnes det en <b>HMS plan</b> for klubben?	RH	14.03
16/2018	<b>Trener I:</b> Klubben må melde på kandidater til trener I kurset. Vi har 3 interesserte <b>Trener II:</b> Jan Arne Teige vil gjerne ta trener 2 kurs. Vi er positive til det, men må også sette krav til videre oppgaver for klubben.	RH	04.03
17/2018	<b>Sand på/ved drivingrange</b> for å reparere utslagsmerker når man bruker gressutslag	RH	01.05
18/2018	Odd Rosland ønsker hjelp til rydding rundt banen. Hvordan kan vi skaffe flere hjelpere?	KN	14.03
19/2018	<b>Lading av el-biler.</b> Vi innhenter en uforpliktende plan fra Sønnico ang lademuligheter for el-biler på Bjaavann GK	PAH	

Protokollen som publiseres på klubbens hjemmesider er usignert (men godkjent av deltakerne). Dette for å kunne publisere protokollen raskt. Protokollen signeres normalt på neste styremøte og den signerte originalen arkiveres.

Irene Hvalgaard Bakke

Knut Notland

Per Arne Haugedal

Sally E. Hoff